

Elevate Your Senses - World Champions & Asia's Best at The Hub 感官盛宴 - 世界冠軍及亞洲最佳現身The Hub

Making its debut at this year's Restaurant, Bar & Café Hong Kong, **The Hub** brings you two heavyweight mixologists. These two championships are truly exceptional gems in the current Hong Kong F&B industry. Let's take a glimpse of their distinguished expertise.

於今屆香港餐飲展首度登場的活動場地「**The Hub**」為各位帶來兩位重量級的調酒師。兩位冠軍級人馬可謂是現在香港餐飲業中不可多得的人才。就讓我們一睹他們的風采。



Lorenzo ANTINORI

Co-founder
Bar Leone
The Best Bar at Asia's 50 Best Bars 2024

Mr Lorenzo Antinori, who has repeatedly led his team to be ranked among the Asia's 50 Best Bars and the World's 50 Best Bars list, cofounded Bar Leone, which is renowned for a nostalgic experience of warm and friendly Italian hospitality, and timeless craft of bartending focusing on reviving classic cocktails with a low-intervention approach, with heavy emphasis on quality of ingredients, local producers, and seasonality.

Lorenzo Antinori 先生多次帶領團隊躋身「亞洲50最佳酒吧」和「世界最佳50酒吧」之列，由他共同創立的 Bar Leone 以懷舊的義式好客文化及調酒藝術著稱，以低干預手法重塑經典雞尾酒，並嚴選優質季節本地食材。



Leo KO

Director of Beverage, Cordis, Hong Kong

Champion
World Cocktail Championship 2023

Leo's innovative creation, "Came to Connect," represents his historic win as the first representative from Hong Kong to secure multiple titles at the esteemed IBA World Cocktail Championship 2023, including the prestigious World Bartender of the Year award!

Leo 的「Came to Connect」是他作為第一位香港比賽者於 2023 年 IBA 世界雞尾酒錦標賽為他取得多項獎項的參賽作品，當中獎項更包括享有盛譽的年度世界調酒師獎！

We cordially invite you to join us for these exceptional events. Spaces are limited, so please register through the button below to secure your spot to taste the world-class bartending artistry and chat with the master mixologists.

我們誠邀您參加這些悉心安排的精彩活動。名額有限，敬請立即在以下按鈕進行登記，讓您和我們一起親身品嚐世界級的雞尾酒和聆聽大師們背後的故事。

***RSVP for the Demo Sessions!
*立即登記！**

*RSVP for the cocktail demo sessions opens only to Restaurant, Bar & Cafe Hong Kong 2024 visitors, please [click here](#) to register as visitor if necessary.
*此環節只開放予香港餐飲展註冊買家。如有需要，請[點擊此處](#)登記成為買家。

同場其他精彩活動 More exciting events



Wine experts will guide you on a captivating journey of wine tasting and food pairing, teaching you the art of savoring the finest vintages. The wine and beer tasting sessions will introduce you to the uncharted territory of RBHK.

醇酒專家將帶您展開迷人的品酒及餐酒搭配之旅，教您品味頂級佳釀的藝術。品酒及啤酒品鑑環節將一併帶您探索 RBHK 的全新領域。



The inaugural Hong Kong Best Bars Awards celebrate the contributions of specialty bars and elevate the standards of mixology, ambiance, and hospitality. With a distinguished judging panel of spirits experts, bartenders, sommeliers, and enthusiasts, the awards recognise the next top bars in Hong Kong, Macau, and Greater China, based on both professional assessments and customer feedback.

全新推出的「香港最佳酒吧大獎」表揚特色酒吧的貢獻，並提升調酒、氛圍及服務的水準。由一群烈酒專家、調酒師、品酒師及愛好者組成的評審團，根據專業判斷及顧客反饋，選出香港、澳門及大中華地區最佳酒吧。



A dedicated stage where chefs and sommeliers can share their philosophy and stories behind the art of food and beverage pairing, allowing diverse flavours to captivate your palate.

評選出最佳餐酒搭配大獎，由廚師和侍酒師分享美酒與佳餚配搭的美妙之處，讓不同的風味在味蕾上交織。

**Register as Visitor
立即登記成為買家**

Organiser: **Informa Markets**



17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981
visit@rbhk-ga.com

Discover more:

www.RBHK-GA.com

Follow us:
f i t RBHKGA